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Geacht college, 

 

Wij vernamen uit het ED van 6 juni de fusieplannen van de basisscholen in Budel-Schoot en 

Budel-Dorplein. Over het krantenartikel en de mededeling van de wethouder van maandag 8-6-

2020 hebben we enkele vragen: 

-              Wat vindt u van de brief van SKOzoK?  

-              Sinds wanneer is u uit de gesprekken duidelijk geworden dat fuseren/samenvoegen 

    van de basisscholen in Budel-Schoot en Budel-Dorplein het einddoel van SKOzoK is?  

-              Welke alternatieven (bijv. voor behoud van een school in beide kernen) zijn er met  

    SKOzoK besproken? 

-              Welke alternatieven bent u reeds zelf aan het onderzoeken? 

-              Hoe kijkt u aan tegen deze ontwikkeling in relatie tot het raadsprogramma (‘Daarnaast 

   is ook behoud van het basisonderwijs in alle kernen noodzakelijk’)? 

 

 

 

K. van Laarhoven fractie Cranendonck Actief! 

 


